

AL AIN JUNIORS SCHOOL

LEARNING TRAILS, ACADEMIC YEAR 2022-2023

TERM 3

Grade: 4

Week: 4

Date: 01-05-23 to 05-05-23

Subjects	Lesson Objectives	Materials required
Arabic-Advance	<p>تابع . النص المعلوماتي: أطباء الإنسانية: قراءة النص قراءة جهرية صحيحة - تحديد الفكرة الرئيسية والأفكار الفرعية في النص - حل أنشطة الكتاب مع الورقة المصاحبة .</p> <p>الجملة الفعلية : يعين المتعلم أركان الجملة و يضبطها ضبطا صحيحا - أن يميز الطالب أركان الجملة الفعلية تمييزا صحيحا . أن يعرب المتعلم الجملة الفعلية إعرابا كاملا .</p> <p>الإملاء سيتم يوم الأربعاء الموافق 2023/05/03: (خالد بن الوليد)</p> <p>بَطَلٌ عَظِيمٌ مِنْ أَبْطَالِ الْعَرَبِ , أَسْلَمَ سَنَةَ سَبْعٍ مِنَ الْهَجْرَةِ , وَشَهِدَ كَثِيرًا مِنْ غَزَوَاتِ الْمُسْلِمِينَ , وَسَمَّاهُ رَسُولُ اللَّهِ صَلَوَاتُ اللَّهِ عَلَيْهِ (سَيِّفُ اللَّهِ) , وَجَعَلَهُ قَائِدَ الْخَيْلِ فِي فَتْحِ مَكَّةَ .</p> <p>سيتم إرفاق ورق العمل عبر التيمز للطلاب الغائبين الرجاء طباعة الورقة ولصقها والإجابة عنها بالدفتر.</p>	<p>العروض التقديمية – الدفتر والكتاب المدرسي – أوراق العمل – المواقع الإلكترونية</p>
Arabic-General	<p>درس: العادات الصحية التعرف على المفردات الجديدة - توظيف المفردات الجديدة في جمل مفيدة. الإستماع للنص وتوجيه الأسئلة والإجابة عليها قراءة المفردات والجمل والفقرات القصيرة . الواجب المنزلي: توظيف المفردات الجديدة في جمل مفيدة</p> <p>الإملاء سيتم يوم الأربعاء الموافق 2023-05-03 على الجمل الآتية:</p> <p>2023-05-03 Dictation will be on Wednesday لماذا اخترت هذا الطبق ؟ لأنه لذيذ وسهل التحضير ولا يأخذ وقتًا طويلًا .و هو طبعي المفضل</p> <p>سيتم إرفاق ورقة العمل عبر التيمز للطلاب الغائبين يومي الثلاثاء والأربعاء، الرجاء طباعتها وحلها ولصقها في الدفتر.</p> <p>"will be attached via Teams for the Activity sheet" paste it in it, and absent students. Please print your notebook</p>	<p>العروض التقديمية – الدفتر والكتاب المدرسي – أوراق العمل – المواقع الإلكترونية</p>
Islamic Studies – Arabic	<p>*درس (حسن الرفق) حديث شريف .</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. يقرأ الحديث الشريف قراءة معبرة. 2. يسمع الحديث الشريف 3. يبين المعنى الإجمالي للحديث. 4. يستنتج مجالات وفوائد الرفق. 	<p>Power point, Work book, Work sheet, Quiz.</p>

AL AIN JUNIORS SCHOOL

Islamic Studies – English	Public utilities: *Explain the concept of public utilities. *Cite examples of public utilities. *Demonstrate how to maintain public utilities. *Conclude the damages resulting from negligence of maintaining public utilities.	MS teams, PPT, Video, Assignment.
Moral Science	Exercise - Importance of exercise and its effects on the body.	Notebooks, coloring material.
English	1. Direct Speech *To use punctuation in direct speech correctly and to choose appropriate verbs and adverbials to describe how the character is speaking. 2. Direct vs Indirect *To explain the differences between direct and indirect speech. 3. Listening *To improve listening skills. 4. Guided Reading *To identify familiar words and familiarize the new vocabularies for them to analyze own reading and understanding. Dictation: Solve, solution, insoluble, dissolve, solvent, sign, signature, assign, design, signal.	Online Learning Platform, Task Sheets, PPT/ Learner’s Book, Weblink, Online Games, Nearpod, Quizzes.
Math	*To know the metric units of length and its conversion. *To convert metric measures involving length - millimeters, centimeters and meters. *Convert metric measures involving length- kilometers and meters. *Use common imperial units of length and convert between inches and centimeters. *T3 GL- PRACTICE –4	Pupil’s book 5A & 5B.
Science	Forces and Mechanical Devices *Explore the effects of water resistance. *Explore the effects of gravity on an object and how the first theory of gravity was developed. *Apply the knowledge in the effects of friction and air resistance by doing workbook exercises.	Textbook, Notebook, Assignments, PowerPoint, Live worksheets, Short videos, MS Forms, Quiz, Stationary.
Geography	*To describe about the capital city of Egypt. *To investigate how different cities grow and change.	Power point presentations, Live worksheets, learning videos, notebook.

AL AIN JUNIORS SCHOOL

Computer Science	<p>Topic: - Creating a Presentation: PowerPoint 2016</p> <p>Students should be able to:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Describe slides and slide layout. 2. Explain working with slides. <p>Practical - Add, themes, transitions and animations to a presentation.</p>	Text Book, Video, Worksheets, Note book, You tube, PPT.
UAE Studies – Arabic	<p>رائدة في بـ لادى عيراشم: س لدرادودسلا: أولا الم فاه بيم ال جديد يعل ال تعرف ي وضح أهمية انشاء ال سدود في دولة الامارات ال عربيه الم تحدة ي وضح مساهمة ال سدود في مجالات الحياة فئة المختل يال مدرس حل أذ شطة ال ك تاب</p>	<p>عمل أوراق • مي قديت عرض • ابتالك • ة ص في أذ شطة يال مدرس</p>
UAE Studies – English	<p>*Learns about the roles of civil and criminal courts. *Describe a judge and what a judge does. *Understand what councils are and what they do.</p>	PPT, Textbook, Online resources.
Urdu	<p>مہ رج معطى ن می پہ رچمو ہذیر ذاسہ ک میں۔ نی۔ ہ سمج رک ہہ ژرق سب۔ ذاخ بجوا رک رک رسہ ک میں۔ سوال ول خاص ظال فا ن سہ کی رک</p>	Text book, Note book, Power point – activity sheet, Internet resources.
French	<p>Unité 14 : On va à Paris ! Les lieux touristiques en France. Dictée : Vocab les moyens de transport. (Each French class has dictation in the last French class of the week.)</p>	Internet resources, Note Book, Text book.
MEP	<p>*Learn to show social responsibility towards family and society *To contribute positively to the world.</p>	MEP book, Online video.
Spelling Set	Solve, solution, insoluble, dissolve, solvent, sign, signature, assign, design, signal.	Weekly – End of the week task

**Class Teachers: Ms. Amandeep – Grade 4A and Mr. Alfredo – Grade 4B,
Ms. Jasna - Grade 4C and Ms. Nazia - Grade 4D (Year Leader).**

A Quote:

“Learning is a treasure that will follow its owner everywhere”